
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 7. februar 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål Æ
Det fremgår af artiklen ”Erstatning til minkavlere opjusteres med over seks milliarder,” 
dr.dk, den 31. januar 2024, at en betydelig del af omkostningerne i forbindelse med er-
statningen går til administration. Vil ministeren redegøre for, hvordan man vil sikre, at den 
størst mulige andel af erstatningen tilfalder dem, der har lidt tab – altså minkavlerne – og 
oplyse, hvordan man vil håndtere den store utilfredshed blandt minkavlerne, der oplever, 
at deres sag tager for lang tid, eller at de ligefrem ikke bliver hørt af systemet? Hvordan 
vil man sikre, at erstatnings- og taksationskommissionerne har de nødvendige ressourcer 
til at gennemføre hurtig og effektiv sagsbehandling af minkavlernes erstatningskrav?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD), Peter Kofod (DF) og Per 
Larsen (KF).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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